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 Lectura acta anterior i aprovació. 

 Curs Punció seca 

 Proposta de cursos 2025. 

 Xerrades dels professionals del territori a la població. 

 II Jornades Transpirinenques. 

Ordre del dia 

 

SECCIÓ TERRITORIAL DE L’ALT PIRINEU I ARAN 

Núm. d’acta: 64 Hora d’inici: 20.30 h Data: 16/07/24 

 

 

Assistents: 

Coordinadora Teresa Serra Argerich Sotscoordinador 
 

Sílvia Paüls Prieto Roser Cerqueda Esteve X Carles Matas Mínguez 

X Maria Clèries Aran X Mireia Castells Gasa  

   

Convidats 
  

 

 
 

1. Curs Punció Seca 

 

Tasques a realitzar 

Descripció de la tasca Responsable Data realització 

- La Teresa va confirmar verbalment que el Carles 

estava inscrit al curs, però fins el dia 16/07 no es rep 

correu de confirmació. A 3 dies d’inici del curs. 

- En mateixa data, el Carles rep correu conforme no 

ha omplert el formulari i que se li envia de nou amb 

data límit perquè l’empleni el dia 17/07. En cas de no 

emplenar-se en la data s’entendrà que renuncia a la 

plaça. 

- S’entén que ha anat diferent pel fet d’haver fet la 
inscripció a través de Secció, però el tràmit arriba 
massa tard. 

- Maria Clèries s’ha trobat igual, tot i que ella no ha vist 

CFC  
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l’enllaç del formulari perquè el tenia al correu brossa. 

- Èxit d’inscripció, places exhaurides. 

  

 
 

2. Cursos 2025 

 

Tasques a realitzar 

Descripció de la tasca Responsable Data realització 

- Com fer la petició de cursos per part de la Secció? 

Es comenta que és a través d’un enllaç. Es mira el 

correu de la Secció i hi ha un correu de l’Íngrid amb 

un enllaç que obre el formulari per registrar 

cadascuna de les accions formatives que es volen fer 

a la Secció. 

- Les propostes s’han d’enviar abans del 30 de 

setembre. 

- No s’ha fet consulta al territori dels cursos a fer per 

al 2025. Pendent durant aquest mes de fer consulta 

als grups de WhatsApp. 

- Es comenta com a cursos pendents: Abordatge del 

dolor crònic, Diagnòstic per la imatge (RMN, 
eco...). 

- A la Vall d’Aran és important que els cursos no 

siguin de diversos caps de setmana. Cursos d’un cap 

de setmana, més intensius. Distància i despesa 

important. El Carles proposa de fer-ne un sobre EPI. 

- Quants cursos per secció? Cal tenir en compte la 
dispersió de la nostra Secció. 

TOTS  

 
 

3. Xerrades del professionals dirigides a la població 

 

Tasques a realitzar 

Descripció de la tasca Responsable Data realització 

- No tenim constància que s’hagi fet alguna xerrada, 

almenys pel que fa al Pallars i l’Aran. A la reunió 

actual no hi ha cap representant de la Seu. 

- La Maria comenta que si no surt ningú, ella s’anima 

a fer una xerrada. Tema fisiorespi, sobre rentats 

nasals, tècniques... 

- El Carles també proposa fer-ne una de marxa 
nòrdica per incentivar la gent a què aprofiti les 

sortides gratuïtes ofertes pels ajuntaments, explicar 

tots els beneficis i mirar si des del CAP deriven 
pacients. 

Maria Clèries 
Carles Matas 
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Aprovació de l’acta 

 
 

 

4. II Jornades Transpirinenques 

 

Tasques a realitzar 

Descripció de la tasca Responsable Data realització 

- A dia d’avui seguim amb un sol ponent, la Júlia Cuchi. 
Ho tenim molt verd. 

- Sense cobrar complica que els ponents vulguin 
participar-hi. Cas Clínica del Corredor. 

- Esperant confirmació del Martí Vigo, pendent del 
seu calendari d’octubre amb la selecció. 

- La Sílvia està pendent de la Marta Russo. 
- La Roser no sabem si ha parlat amb el Dr. Vicent 

Marot. Cal consultar-li. 
- El Ramon Aiguadé ens havia de dir algú més. 

Se li  hauria de fer un recordatori. 
- De la sala, se’n cuidava la Sílvia. 
- A nivell de càtering està tot lligat. Una empresa del 

territori. 
- La Maria comenta que el seu germà podria fer 

xerrada sobre biomecànica de bicicleta, però és 
INEF. Com a prevenció de lesions podria ser una 
opció. A l’anterior reunió es va descartar perquè no 
era físio. 

- A la Cèlia, de la Pobla, se li podria proposar fer una 
xerrada de sòl pelvià en esports d’impacte. Al ser 
d’aquí potser és més fàcil que hi pugui participar. 
La Maria s’hi podria posar en contacte. 

- La Mireia comenta que si no tenim ponents, en lloc 
de fer un congrés, fer una trobada més informal per 
conèixer-nos els físios del Pirineu i compartir 
experiències, inquietuds. Ho veu més viable. Es 
comentarà a la Teresa. 

- Al setembre, la publicitat de la Jornada ja hauria 
d’estar feta. 

- Cal reunir-nos de nou a finals d’agost. 

TOTS 

 

 

 

 

 

 
Teresa 

Sílvia 

 

 

 

 

Maria 
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Coordinadora VP Sotscoordinador 
Teresa Serra Argerich 

El dia 08-08-24 a les 20.00 h. És possible que s’hagi de canviar. 

Data propera reunió 
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